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xx Interpellation till finansborgarrådet Anna König 
Jerlmyr av Clara Lindblom (V)

Den rödgrönrosa majoriteten i Stockholms stad 
införde under 2018 ett lönetillägg för personal som 
arbetar förebyggande med ungdomar som riskerar 
att hamna i kriminalitet, bland annat fältassistenter, 
socialsekreterare inom barn och ungdom, 
fritidsledare och de som arbetar inom sociala 
insatsgrupper. Kostnaden för lönetillägget var 10 
miljoner kronor.

Satsningen på ett lönetillägg gjordes i sju 
stadsdelsnämnder. Dessa sju stadsdelsnämnder är 
områden som haft, och fortfarande har, ett stort 
behov av att både kunna rekrytera och behålla 
kompetent och 
erfaren personal, för att kunna arbeta förebyggande 
och trygghetsskapande. Störst tillägg på lönen har 
givits i Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta.

Personalen som fått lönetillägget har ett viktigt 
uppdrag i att bygga långvariga relationer och fånga 
upp ungdomar som riskerar att hamna i kriminalitet. 

Stadsdelsnämnderna som delat på pengarna till 
lönetillägget är Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta, 
Hässelby-Vällingby, Enskede-Årsta-Vantör, 
Skarpnäck, Farsta och Skärholmen. 

Pengarna har varit ett tillägg till lönen som 
medarbetarna endast haft om de arbetat i dessa 
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stadsdelar och har varit utöver ordinarie 
löneöversyn. Den tidigare majoriteten beslutade den 
20 juni 2018, i samband med tertialrapport 1 om 
tillägget från den 1 juli 2018 till den 31 december 
2018.

I Stockholms stads budget för 2019 finns dock inte 
pengar för lönetillägget utlagt på de 
berörda stadsdelsnämnderna. Uppgifter gör istället 
gällande att pengarna ska betalas ut i samband med 
avstämningsärendet, som kommer till 
kommunstyrelsen i mars. Om nivån på lönetillägget 
ska motsvara det som gick ut under 2018 motsvarar 
det 20 mnkr för en helårseffekt.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa 
följande frågor till finansborgarrådet:

1. Kommer lönetillägget att finnas kvar för 
medarbetarna i dessa stadsdelsnämnder 
även fortsättningsvis?

2. Förväntas de berörda stadsdelsnämnderna 
själva stå för kostnaderna för lönetillägget 
under perioden januari-mars?

3. Kan finansborgarrådet ge garantier för att 
de berörda stadsdelsnämnderna kommer att 
kompenseras för dessa kostnader?


